
Esitän eriävänä mielipiteenäni koskien lautakunnan päätöstä 10.5.2022 pykälä 58 (Asuinkorttelien 
pyöräpysäköintiä koskevat asemakaavamääräykset) seuraavaa: 

Esitän eriävänä mielipiteenäni seuraavaa: Lautakunnan päätös heikentää pyöräpysäköinnin laatua 
muuttamalla sen mitoitusta, ja on siksi huonosti harkittu. Lautakunnan hyväksymä mitoitus on 
Väyläviraston pyöräpysäköinnin suunnitteluohjeen ja Pyöräliiton suosituksen vastainen. 
Väyläviraston mukaan pyörille tarvittavien paikkojen määrä arvioidaan laajentumisvaran vuoksi 
ylöspäin pyöristäen, mutta nyt toimittiin päinvastoin. Laadukkaan, tilavuudeltaan riittävän 
pyöräpysäköinnin toteuttaminen on yksi keskeinen keino lisätä pyöräilyn houkuttelevuutta 
kulkumuotona autoilun rinnalla. Pyöräilyn edellytysten parantaminen mainitaan myös Espoo-
tarinassa. Asukkaille teetetyssä kyselyssä pyörille varattua tilaa pidettiin useissa vastauksissa 
riittämättömänä. 
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